

الورشة التعريفية عن الوكالة الدولية لضمان الاستثمار (MIGA)

Introductory workshop on The Multilateral Investment Guarantee Agency (MIGA)

THURSDAY 21 SEPT. 2023

8:30 AM - 1:30 PM

برج غرفة أبوظبي
Abu Dhabi Chamber Tower

R.S.V.P لتأكيد الحضور والتسجيل

Limited
Reservations
Available

<https://bit.ly/admiga>

أخر موعد للتسجيل 19 Sept. 2023 Registration Deadline

The Workshop is in English



الورشة باللغة الإنجليزية

Objective

- Provide investors with a platform to communicate what measures would encourage them to invest in emerging markets and developing economies.
- Increase awareness of MIGA products and its tools for de-risking solutions and supporting bankable projects.
- Facilitate better understanding of how MIGA works with host countries to improve the investment environment for FDI and manage disputes.

Main Topics

- MIGA introduction
- MIGA Products and Services
- MIGA Projects Case Studies illustrating projects in Middle East, North Africa and Sub-Saharan Africa
- Evolving Investment Landscape – What are the Key Opportunities and Key Constraints?
- De-risking Solutions for Private Investment in Emerging Markets and the Role of MIGA

الهدف

- توفير منصة للمستثمرين لمعرفة العوامل التي تدفعهم للاستثمار في الأسواق والدول الناشئة.
- تعزيز الوعي حول منتجات الوكالة الدولية لضمان الاستثمار وأدواتها المستخدمة في حلول تخفيف المخاطر ودعم المشاريع ذات العوائد المضمونة.
- نشر الوعي حول عمل الوكالة الدولية لضمان الاستثمار مع الدول المستضيفة لتحسين بيئة الاستثمار للمشاريع الأجنبية المباشرة وإدارة النزاعات.

الموضوعات الرئيسية

- التعريف بالوكالة الدولية لضمان الاستثمار
- منتجات وخدمات الوكالة الدولية لضمان الاستثمار
- دراسة الحالة لمشاريع الوكالة الدولية لضمان الاستثمار وأمثلة عن مشاريعها في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا وأفريقيا جنوب الصحراء الكبرى
- آفاق الاستثمار الأخذ بالنمو - ما هي الفرص والمعوقات الرئيسية؟
- حلول تخفيف المخاطر للاستثمارات الخاصة في الأسواق الناشئة ودور الوكالة الدولية لضمان الاستثمار